
 
Zápis ze zasedání AS FHS ze dne 7. 12. 2022  Stránka 1 z 12 

 
 

 

AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY HUMANITNÍCH STUDIÍ 

___________________________________________________________________________ 

 

Zápis č. 15/2022 (197) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty humanitních studií  

konaného dne 7. 12. 2022 

 

Přítomni: Mgr. Michal Navrátil; Mgr. Radana Kroutilová Nováková, Ph.D.; PhDr. Helena 

Skarupská, Ph.D.; doc. Mgr. Radim Šíp, Ph.D.; doc. Mgr. Roman Trušník, Ph.D.; Mgr. Věra 

Vránová, Ph.D.; Adéla Langerová; Kateřina Příhodová; Michal Svoboda; Šimon Staněk.  

 

Stálí účastníci zasedání: Ing. Adam Cejpek; Mgr. Lenka Drábková, Ph.D.; Mgr. Ilona 

Kočvarová, Ph.D; Mgr. Libor Marek, Ph.D.; PhDr. Mgr. Petr Snopek, PhD., MBA; 

Mgr. Renata Šilhánová, Ph.D. 

 

Omluveni: - 

 

Přizvaní účastníci: prof. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D.; doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D.; 

doc. PhDr. Marcela Janíková, Ph.D. 

 

Hosté: PhDr. Mgr. Pavla Kudlová, Ph.D.; Mgr. Lucie Cejpek Blaštíková, Ph.D.; PhDr. Jana 

Semotamová; doc. Ing. Anežka Legálová, Ph.D.; Mgr. et Mgr. Viktor Pacholík, Ph.D.; PhDr. 

Barbora Petrů Puhrová, Ph.D.; Mgr. Jana Vašíková, PhD.; Mgr. Iva Žáková; PhDr. Anna 

Krátká, Ph.D.; Ing. Lubomír Beníček, Ph.D.; Mgr. Daniela Sobieská; Mgr. Eva Šalenová; Mgr. 

Petr Zemánek, Ph.D.; PhDr. Petra Fenyková, Ph.D.; PhDr. Hana Navrátilová, Ph.D.; Mgr. Juraj 

Obonya, PhD.; Mgr. Jitka Hůsková, Ph.D.; Mgr. Věra Kozáková, Ph.D., Mgr. Petr Dujka. 

 

Předběžný program z pozvánky: 

1. Kontrola zápisu č. 14/2022 (196). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

5. Stav a realizace přípravy SP na FHS – výsledek interního auditu UTB. 

6. Projednání akreditací a reakreditací SP FHS. 

7. Předložení a projednání dokumentu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení do doktorského studijního programu Pedagogika pro AR 2023/2024. 

8. Schválení termínů zasedání pro první polovinu roku 2023. 

9. Zprávy z AS UTB. 

10. Různé. 
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Zasedání zahájila a řídila předsedkyně AS FHS dr. Helena Skarupská. Přivítala všechny členy, 

stálé účastníky a hosty. Konstatovala účast 10 členů AS FHS. Senát tak byl usnášeníschopný. 

Předsedkyně informovala, že dle JŘ čl. 10 odst. 4 přizvala k projednávání bodu  Stav a realizace 

přípravy SP na FHS – výsledek interního auditu UTB designovaného rektora doc. Adámka 

a ředitelku ÚŠP doc. Janíkovou.  

 

Ad 1. Kontrola zápisu z řádného zasedání č. 14/2022 (196). 

Zápis z řádného zasedání č. 14/2022 (196) byl zaslán členům AS FHS a stálým účastníkům 

k připomínkování, po zapracování připomínek byl zápis zveřejněn na internetové stránce FHS.  

 

K hlasování přítomno 10 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 197/1 

AS FHS schválil zápis z řádného zasedání č. 14/2022 (196) ve znění zveřejněném ve veřejné 

části internetových stránek FHS UTB ve Zlíně. 

 

Hlasování 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 197/1 

AS FHS schválil zápis z řádného zasedání č. 14/2022 (196) ve znění zveřejněném ve veřejné 

části internetových stránek FHS UTB ve Zlíně. 

 

Ad 2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

Na zasedání č. 14/2022 (196) nebyla přijata usnesení vyžadující kontrolu plnění. 

 

Ad 3. Projednání programu zasedání. 

Pozvánku na řádné zasedání AS FHS obdrželi členové AS FHS a stálí účastníci zasedání 

elektronicky dne 30. 11. 2022 s programem schváleným na předchozím zasedání, ze kterého 

byl na žádost děkana vyňat bod Předložení Plánu realizace strategického záměru FHS pro rok 

2023. Dne 28. 11. 2022 požádal pan rektor o vystoupení s bodem Stav a realizace přípravy SP 

na FHS – výsledek interního auditu UTB, který byl zařazen do programu.  

Nikdo nepožadoval doplnit program o další bod. 

           

K hlasování přítomno 10 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 197/2 

AS FHS schválil program zasedání č. 15/2022 (197): 

1. Kontrola zápisu č. 14/2022 (196). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Stav a realizace přípravy SP na FHS – výsledek interního auditu UTB. 

5. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

6. Projednání akreditací a reakreditací SP FHS. 
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7. Předložení a projednání dokumentu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení do doktorského studijního programu Pedagogika pro AR 2023/2024. 

8. Schválení termínů zasedání pro první polovinu roku 2023. 

9. Zprávy z AS UTB. 

10. Různé. 

 

Hlasování 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 197/2 

AS FHS schválil program zasedání č. 15/2022 (197): 

1. Kontrola zápisu č. 14/2022 (196). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Stav a realizace přípravy SP na FHS – výsledek interního auditu UTB. 

5. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

6. Projednání akreditací a reakreditací SP FHS. 

7. Předložení a projednání dokumentu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení do doktorského studijního programu Pedagogika pro AR 2023/2024. 

8. Schválení termínů zasedání pro první polovinu roku 2023. 

9. Zprávy z AS UTB. 

10. Různé. 

 

 

Ad 4. Stav a realizace přípravy SP na FHS – výsledek interního auditu UTB. 

Předsedkyně před předáním slova panu rektorovi informovala veřejnost, že vystoupit 

v následné rozpravě mohou dle JŘ pouze účastníci zasedání a přizvané osoby. Poté se ujal slova 

rektor UTB prof. Sedlařík, který sdělil důvod jeho prezentace na zasedání AS FHS, a to 

pověření Radou pro vnitřní hodnocení (RVH), která svým usnesením č. 17/23 vyjádřila 

znepokojení nad stavem realizace studijních programů a přípravy akreditačních spisů na 

Fakultě humanitních studií UTB a vyzvala vedení fakulty, aby důsledně dodržovalo Nařízení 

vlády o standardech pro akreditace ve vysokém školství a vnitřní předpisy a normy UTB 

ve Zlíně. RVH UTB dále pověřuje předsedu RVH UTB, aby o stanovisku Rady informoval 

Akademický senát UTB a Akademický senát Fakulty humanitních studií UTB. 

Rektor dále informoval o důvodech nařízení mimořádného interního auditu se zaměřením 

zejména na MSP Učitelství pro 1. stupeň základní školy, kterým reagoval na aktuální nálezy, 

a požadavku Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství (NAU).  

Konkrétně se jednalo o následující skutečnosti: 

 Požadavek NAU na předložení kontrolních zpráv pro BSP Učitelství pro mateřské školy 

a NMSP Předškolní pedagogika s termínem předložení do 31. 1. 2023. 

 Zahájení správního řízení z moci úřední o omezení akreditace pro MSP Učitelství pro 

1. stupeň základní školy a DSP Pedagogika. 
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Rektor prezentoval výsledky auditního nálezu, který zahrnoval shrnutí dosavadního vývoje 

situace u zmiňovaných SP od roku 2019, a poukázal, že NAU vytýká FHS nedostatky 

v personálním zajištění a kvantitě a kvalitě tvůrčích činností garantů SP i jednotlivých 

předmětů, což je doloženo oficiální komunikací za strany NAU.  Dále bylo konstatováno, že od 

roku 2019 došlo ke zhoršení situace v této oblasti, což je doloženo aktuálními nálezy NAU.  

Rektor poukázal na to, že zejména MSP Učitelství pro 1. stupeň základní školy má strategický 

význam pro FHS a Zlínský kraj. Navíc na realizaci tohoto SP čerpá UTB (resp. FHS) příspěvek 

ukazatele P. Rektor dále informoval o procesních nedostatcích a pochybeních v komunikaci ze 

strany děkana FHS vůči orgánům UTB i NAU a upozornil, že takové jednání může mít neblahé 

dopady na fakulty, potažmo celou UTB. Bylo zmíněno také nestandardně časté využívání 

systému hlasování per rollam orgány FHS.  Dále byla navržena nápravná opatření pro UTB 

i FHS. 

Pro UTB: 

 Zpřísnit nastavené kontrolní mechanismy z hlediska komunikace mezi 

NAU/UTB/RVH/součástmi, aby bylo zabezpečeno, že je vše včas a v potřebné kvalitě 

plněno a zasíláno. 

 Zaslat formální cestou na NAU všechna oznámení o změnách garantů na FHS, které 

schválila RVH, a u kterých nedošlo ke splnění oznamovací povinnosti, a to ihned po dodání 

podkladů z FHS. 

Pro FHS: 

 Připravit personální strategii stabilizace a rozvoje jednotlivých ústavů vzhledem k 

akreditacím.  

 Dořešit pracovní poměry u klíčových zaměstnanců.  

 Minimalizovat pracovní úvazky zaměstnanců mimo UTB.  

 Plánovat zapojení zaměstnanců do výuky tak, aby se optimalizovala pracovní zátěž. 

 Společně s oddělením personálním a oddělením rozvoje lidských zdrojů pracovat na 

vytváření pozitivní nálady a týmové spolupráce na všech pracovištích FHS. 

Rektor dále poukázal na nestandardní a neuspokojivou situaci týkající pracovního prostředí na 

Ústavu zdravotnických věd, kterou indikují četná oznámení a stížnosti současných nebo 

i bývalých zaměstnanců UTB.  

V závěru rektor sdělil své doporučení – zavést krizový management na FHS, jelikož současné 

vedení prokázalo nekompetentnost vést fakultu a ohrožuje svým chováním celou UTB. 

Protože JŘ neumožňuje zveřejnit přílohu zápisu, je možné se prezentací seznámit na stránce 

AS UTB, příloha k zápisu č. 13/2022 (284) ze dne 6. 12. 2022. 

Rektor uvedl, že v případě zájmu je ochoten prezentaci poskytnout členům akademické obce 

FHS.  

Předsedkyně otevřela rozpravu k tomuto bodu. 

Jako první na vystoupení reagoval děkan FHS dr. Marek. Ve svém vystoupení vysvětlil, 

s jakými problémy se muselo nové vedení ÚŠP vyrovnat, dále sdělil, že si nedovolil nereagovat 

na požadavky NAÚ, který ho přímo oslovil a požadoval doplnění dalších materiálů. Chtěl tak 

zajistit maximální součinnost mezi fakultou a NAÚ v zájmu zachování akreditací a plynulého 

chodu ústavů, jakož i realizace výuky. Dále rozporoval kritiku úrovně tvůrčích činností, které 

se v posledních třech letech na FHS prokazatelně zlepšily. Zdůraznil rovněž fakt, že všechny 
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dokumenty, které podléhaly schválení, byly v rámci orgánů fakulty a univerzity řádně 

schváleny.  

V rozpravě dále vystoupili doc. Šíp, který uvedl, že současná podoba doktorského studijního 

programu je na několikrát vyšší úrovni, než bylo pod vedením předchozí garantky programu. 

Zmínil značnou administrativní zátěž a chtěl vědět, jakou pomoc fakultě poskytla univerzita. 

Dále upozornil na převládající prvky top-down managementu, které nemohou pomoci fakultě 

ke stabilizaci její personální struktury. 

Rektor uvedl, že rektorát poskytuje součinnost v oblasti HR managementu, bylo založeno 

oddělení rozvoje lidských zdrojů, které se zaměřuje na zvýšení motivace a kompetencí 

akademických pracovníků. Byl zaveden systém vnitřních soutěží, interních grantových soutěží 

externích poskytovatelů. Zde se rektor pozastavil nad nestandardně nízkou mírou zapojení 

pracovníků FHS v těchto soutěžích, a to i přes skutečnost, že jejich pravidla zohledňují 

specifika oborového výzkumu ve FORD 5 a 6, kde by se FHS měla realizovat. K tomu bohužel 

nedochází, na rozdíl od dalších fakult UTB se společenskovědním a uměleckým zaměřením. Je 

zavedena virtuální kancelář rektora, kam může kdokoliv zasílat dotazy. Je zaveden institut 

ombudsmana. Rektor rovněž považuje administrativní zátěž za značnou, ale korespondující se 

zvyšujícími se požadavky MŠMT a legislativou EU a ČR. 

V návaznosti na dotaz doc. Šípa se děkan rektora zeptal na konkrétnější podobu pomoci, 

přičemž vyjádřil přesvědčení, že za účinnou formu pomoci nelze považovat vytýkací dopis či 

interní audit, který navíc probíhal za nestandardních okolností – faktické zahájení o den později, 

minimální časový prostor pro dodání podkladů ze strany fakulty, dvě verze návrhu auditní 

zprávy, výzva k dodání připomínek k auditu ve lhůtě neodpovídající příslušné legislativě. 

Rektor odpověděl, že vzhledem k závažnosti situace by bylo vhodné se soustředit spíše na 

konkrétní kroky pro odstranění nedostatků poukazovaných ze strany NAU než na hledání kliček 

ve vnitřních normách. Situaci považuje vedení UTB za kritickou, a proto je nutno reagovat 

flexibilně.  

Doc. Trušník upozornil, že audit nebyl ve smyslu směrnice rektora SR/2/2022, článek 11, 

ještě uzavřen - zatím existuje jen návrh auditní zprávy, ke kterému se vedoucí auditovaného 

subjektu dosud nevyjádřil. Děkan má lhůtu nejméně 15 dní od předání návrhu auditní zprávy 

na vyjádření k závěrům, zjištěním a doporučením interního auditu; lhůta vyprší až v příštím 

týdnu. Doc. Trušník tedy nepovažuje za korektní výsledky auditu na AS UTB a AS 

FHS prezentovat. 

Rektor poukázal na závažnost situace a také na pověření RVH, které v rámci svých pravomocí 

realizuje na zasedání AS. Dále dodal, že vyjádření děkana nemá žádný vliv na zjištěné 

skutečnosti doložené oficiální komunikací s NAU a daty získanými z informačních systémů 

Rady pro výzkum vývoj a inovace a UTB.   

Předsedkyně vyzvala přizvanou doc. Janíkovou, pověřenou ředitelku ÚŠP, k vyjádření. Paní 

docentka se nejdříve vyjádřila k uvedeným odchodům habilitovaných pracovníků z ÚŠP během 

jara, podotkla, že polovina odešla z jiných důvodů, než kvůli situaci na pracovišti. Dále uvedla, 

jakým způsobem se podařilo pracoviště stabilizovat (probíhají výběrová řízení pro zajištění 

dalších pracovníků nutných k zabezpečení kvalitní výuky a potřebných pro zachování 

akreditací). Upozornila na výukovou zátěž akademiků, kdy odborní asistenti běžně učí 24 hodin 

týdně, a také na to, jak pokračuje řešení tohoto problému.  
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Předsedkyně dále udělila slovo další přizvané osobě – designovanému rektorovi doc. 

Adámkovi. Ten sdělil, že plně rozumí, s jakými problémy se fakulta potýká, že v této věci jedná 

s děkanem, má od něj potřebné podklady, vstoupil také v jednání s doc. Janíkovou. Ihned po 

nástupu do funkce napomůže řešení tohoto problému. Společně s děkanem a ředitelkou ÚŠP 

dne 19. 12. 2022 navštíví za účelem konzultace NAÚ. 

Protože nikdo další z účastníků zasedání a přizvaných osob neměl nic do rozpravy, předsedkyně 

ukončila projednávání bodu.  

Rektor požádal akademickou obec FHS, prostřednictvím jejich volených zástupců, aby se 

snažili budovat a zachovat kultivované a pozitivní pracovní prostředí na fakultě.  Rektor 

společně s doc. Adámkem a zástupci vedení UTB popřáli přítomným příjemné prožití 

vánočních svátků a vše dobré v nadcházejícím roce.  

Většina hostů poté opustila zasedání AS FHS. 

 

 

Ad 5. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

 

Děkan dr. Marek 

Informace z KR (viz zápis z KR UTB - Struktura - Kolegium rektora). 

Informace z KD (viz zápis z KD FHS - Struktura - Kolegium děkana). 

 Rada pro vnitřní hodnocení UTB schválila 29. 11. 2022 Zprávu o hodnocení bakalářského 

studijního programu Filologie (B7310), studijního oboru Anglický jazyk pro manažerskou 

praxi (7310R235) a Zprávu o hodnocení doktorského studijního programu Pedagogika 

(P7501), studijního oboru Pedagogika (7501V008). 

 Rada pro vnitřní hodnocení UTB schválila profesně zaměřený bakalářský studijní program 

Specialista rozvoje a vzdělávání dospělých v kombinované formě studia a schválila záměr 

předložit žádost o akreditaci tohoto studijního programu Národnímu akreditačnímu úřadu 

pro vysoké školství po zapracování drobných formálních připomínek. 

 Rada pro vnitřní hodnocení UTB vyjádřila souhlas se změnou garanta doktorského 

studijního programu Pedagogika (P0111D190009), kdy novým garantem uvedeného 

studijního programu bude doc. Mgr. Jan Kalenda, Ph.D.  

 Rada pro vnitřní hodnocení UTB schválila oponenty pro hodnocení záměrů Fakulty 

humanitních studií UTB předložit žádosti o akreditaci NMSP Ošetřovatelská péče 

v chirurgických oborech a NMSP Domácí péče a hospicová péče Národnímu 

akreditačnímu úřadu pro VŠ. RVH UTB přerušila projednávání záměrů Fakulty 

humanitních studií UTB předložit žádosti o akreditaci. Rada žádá fakultu o zapracování 

připomínek a zaslání materiálů k posouzení Ministerstvu zdravotnictví ČR. 

 

Tajemník Ing. Cejpek  

 Od ledna 2023 dochází k personálnímu přenastavení fakulty, týká se to přes 80 osob. 

 K 31. 12. 2022 končí většina projektů, na základě toho dojde k masivnímu výpadku 

finančních prostředků oproti roku 2022 ve výši cca 15 mil. Kč. 

 V listopadu 2022 došlo ke snížení spotřeby energie a tepla oproti listopadu 2021 cca 

o 40 %.  

https://www.utb.cz/univerzita/o-univerzite/struktura/organy/kolegium-rektora/zapisy-ze-zasedani-kolegia-rektora/
https://fhs.utb.cz/o-fakulte/zakladni-informace/struktura/ostatni-organy-fakulty/kolegium-dekana/zapisy-z-kd/2020-2/
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 Celková úspora spotřeby energie a tepla od července do října 2022 se pohybuje kolem 

1 mil. Kč. 

 V prosinci 2022 bude docházet k simulacím mezd u jednotlivých dotačních titulů. 

 Začínají probíhat práce na účetní uzávěrce. 

 Dochází k uzavírání čerpání jednotlivých dotačních titulů. 

 Proběhly inventury majetku a zásob. 

 

Proděkanka dr. Drábková  

 Dne 6. 12. 2022 se uskutečnil v rámci FHS Konzultační den Centra pro studenty 

se specifickými potřebami; plánuje se aktualizace směrnice rektora Podpora uchazečů 

a studentů se specifickými potřebami na Univerzitě Tomáše Bati ve Zlíně (stávající 

SR/16/2021). 

 Pokračuje proces předkládání a schvalování re/akreditací studijních programů FHS. 

 Začátkem ledna 2023 se uskuteční jednání RSP FHS.   

 

Proděkanka dr. Kočvarová 

 Nepodařilo se získat žádný projekt GA ČR se začátkem řešení od roku 2023. 

 V přípravě jsou 4 projekty TA ČR SIGMA. 

 Na univerzitní úrovni byly získány 2 projekty IGA-K-TRINITY, avšak s redukovaným 

rozpočtem; v jednání jsou 2 studentské projekty IGA. 

 Stále není k dispozici vyjádření Etické komise k 6 žádostem (4 projekty TA ČR a 2 projekty 

IGA). 

 V přípravě je školení týkající se problematiky etiky výzkumu a GDPR, dále problematiky 

DMP a sdílení dat, v souvislosti s inovacemi v této oblasti je třeba vyčkat, jak bude od 

nového roku nastavena na univerzitní úrovni, a tomu pak přizpůsobit úroveň fakultní (nejen 

s ohledem na výzkumy studentů). 

 KER schválila ediční plány na rok 2023, lze je průběžně aktualizovat. 

 Mění se Knihovní řád, nově budou zavedeny pokuty pro AP/VP za pozdní vracení 

výpůjček. 

 Komentář k interním projektovým výzvám UTB pro FHS: v této věci bude třeba jednat 

s novým vedením univerzity o nastavení projektových výzev tak, aby byly pro FHS 

realistické. 

 V rámci TČ je třeba se nadále držet důrazu na kvalitu, nikoli kvantitu výstupů, což je sice 

náročnější, ale jednoznačně lepší cesta. 

 V diskusi k vystoupení dr. Kočvarové zaznělo: 

 Dr. Kočvarová upozornila, u některých projektů IGA-K-TRINITY byly komisí všechny 

projekty přijaty, ale všem byla značně snížena podpora až na poloviční. Je otázka, zda 

při podpoře např. v objemu 50.000 Kč v souvislosti se značnou byrokracií má účast 

v projektu smysl. Projekt FSR s rozpočtem cca 500.000 Kč byl komisí schválen 

s rapidním snížením rozpočtu a pan rektor osobně požadoval ještě navýšení jeho 

výstupů. 

 Doc. Šíp k tomuto projektu poznamenal, že vysvětloval panu rektorovi, že jeho 

požadavky nejsou přijatelné a za těchto okolností o něj nemáme zájem. Pan rektor však 

projekt potvrdil a ručně přepsal podmínky schválení projektu.  
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 Dr. Kočvarová upozorňovala, že u několika projektů již dlouho čekáme na vyjádření 

etické komise. Na jiných univerzitách jsou různé etické komise, proto je jejich jednání 

pružnější. 

 

Proděkanka dr. Šilhanová 

 Referát pro vnější vztahy a propagaci připravuje novou kampaň k přijímacímu řízení na 

AR 2023/2024, která poběží na sociálních sítích do konce března 2023. Spolupracuje 

přitom se studentkami a studenty všech ústavů. Součástí kampaně bude i inzerce v časopise 

Kam po maturitě a v časopise společnosti SCIO Jak na VŠ. 

 Referát pro vnější vztahy a propagaci rovněž pracuje na organizaci Dne otevřených dveří, 

který proběhne 26. 1. 2023 v prezenční i online formě. 

 

Proděkan dr. Snopek 

 Přehled dobrovolnických aktivity FHS v předvánočním období je uveden na webových 

stránkách FHS. 

 Probíhají dílčí aktivity v rámci "systematizace praxí" na UTB. 

 Dr. Snopek poděkoval všem zaměstnancům i studentům FHS za jejich aktivitu v roce 2022 

související s dobrovolnictvím a CŽV.   

 V diskusi dále zaznělo: 

 Tento semestr už bylo na FHS uzavřeno 340 smluv o praxích. Vzhledem k zaměření SP 

a povaze odborných praxí je každý student povinen smlouvu pro realizaci praxe uzavřít. 

Proděkan dr. Snopek již cca 3 roky intervenuje na rektorátu, aby se proces administrace 

smluv zjednodušil (digitalizace), a očekává od vedení UTB podporu v této oblasti. Až 

do tohoto semestru mu bylo rektorátem sdělováno, že to není priorita UTB (řešení 

prostřednictvím STAGu). Aktivity studentů FHS považuje proděkan dr. Snopek 

za velmi přínosné pro společnost – zapojují se do dobrovolnických akcí, pomáhají ve 

školkách, v domovech pro seniory. 

 

Ad 6. Projednání akreditací a reakreditací SP FHS. 

AS FHS obdržel dne 30. 11. 2022 návrh reakreditací 6 studijních programů. Jedná se o tyto 

programy: 

 bakalářský studijní program PORODNÍ ASISTENCE – prezenční forma studia, 

 bakalářský studijní program VŠEOBECNÉ OŠETŘOVATELSTVÍ – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 magisterský studijní program UČITELSTVÍ PRO 1. STUPEŇ ZÁKLADNÍ ŠKOLY – 

prezenční forma studia, 

 navazující magisterský studijní program PŘEDŠKOLNÍ PEDAGOGIKA – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 navazující magisterský studijní program SOCIÁLNÍ PEDAGOGIKA – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 doktorský studijní program PEDAGOGIKA – prezenční a kombinovaná forma studia.  

 

Předsedkyně požádala děkana o představení jednotlivých reakreditací. 
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K hlasování přítomno 10 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 197/3 

AS FHS se kladně vyjádřil k návrhu reakreditací studijních programů: 

 bakalářský studijní program PORODNÍ ASISTENCE – prezenční forma studia, 

 bakalářský studijní program VŠEOBECNÉ OŠETŘOVATELSTVÍ – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 magisterský studijní program UČITELSTVÍ PRO 1. STUPEŇ ZÁKLADNÍ ŠKOLY – 

prezenční forma studia, 

 navazující magisterský studijní program PŘEDŠKOLNÍ PEDAGOGIKA – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 navazující magisterský studijní program SOCIÁLNÍ PEDAGOGIKA – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 doktorský studijní program PEDAGOGIKA – prezenční a kombinovaná forma studia.  

  

Hlasování 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 197/3 

AS FHS se kladně vyjádřil k návrhu reakreditací studijních programů: 

 bakalářský studijní program PORODNÍ ASISTENCE – prezenční forma studia, 

 bakalářský studijní program VŠEOBECNÉ OŠETŘOVATELSTVÍ – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 magisterský studijní program UČITELSTVÍ PRO 1. STUPEŇ ZÁKLADNÍ ŠKOLY – 

prezenční forma studia, 

 navazující magisterský studijní program PŘEDŠKOLNÍ PEDAGOGIKA – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 navazující magisterský studijní program SOCIÁLNÍ PEDAGOGIKA – prezenční 

a kombinovaná forma studia, 

 doktorský studijní program PEDAGOGIKA – prezenční a kombinovaná forma studia.  

 

 

Ad 6. Předložení a projednání dokumentu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení do doktorského studijního programu Pedagogika pro AR 2023/2024. 

AS FHS obdržel dokument 30. 11. 2022. Předsedkyně požádala děkana o představení materiálu. 

 

K hlasování přítomno 10 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 197/4 

AS FHS schválil dokument Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorského studijního programu Pedagogika pro AR 2023/2024. 

  

Hlasování 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 



 
Zápis ze zasedání AS FHS ze dne 7. 12. 2022  Stránka 10 z 12 

Usnesení AS FHS č. 197/4 

AS FHS schválil dokument Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení do 

doktorského studijního programu pedagogika pro AR 2023/2024. 

   

Ad 7. Schválení termínů zasedání pro první polovinu roku 2023 

Předsedkyně navrhla termíny zasedání pro první polovinu roku 2023 – 18. 1.; 15. 2.; 15. 3.; 

12. 4.; 10. 5.; 21. 6. 

 

K hlasování přítomno 10 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 197/5 

AS FHS si schválil termíny zasedání pro první polovinu roku 2023 18. 1.; 15. 2.; 15. 3.; 12. 4.; 

10. 5.; 21. 6. Pokud by vznikla potřeba, AS FHS si schválí další termíny. 

  

Hlasování 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 197/5 

AS FHS si schválil termíny zasedání pro první polovinu roku 2023 18. 1.; 15. 2.; 15. 3.; 12. 4.; 

10. 5.; 21. 6. Pokud by vznikla potřeba, AS FHS si schválí další termíny. 

 

Ad 8. Zprávy z AS UTB. 

AS UTB zasedl 6. 12. 2022 a projednal: 

 Stav a realizace přípravy SP na FHS – výsledek interního auditu UTB 

 Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně pro rok 2023 

 Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na Fakultě 

humanitních studií 

 Jednací řád Rady pro vnitřní hodnocení UTB 

 Pravidla systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity 

Tomáše Bati ve Zlíně (vnitřní předpis). 

 Statut UTB (vnitřní předpis) 

 Řád celoživotního vzdělávání Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně (vnitřní předpis) 

 Jednací řád Etické komise UTB (včetně Přílohy č. 1)    

 Strategie fyzické bezpečnosti Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 22+ 

 Strategický plán podpory zakládání a fungování studentských spolků na Univerzitě 

Tomáše Bati ve Zlíně a nastavení spolupráce s nimi. 

 

Ad 9. Různé. 

Předsedkyně informovala členy, že příští týden a 2. 1. 2023 bude akademické obci FHS zaslán 

mail o možnosti podávat návrhy k volbě kandidáta na jmenování děkanem. 

Šimon Staněk informoval, že dne 24. 11. 2022 proběhla v aule FHS studentská konference, 

kterou organizovali studenti zdravotnických SP pod záštitou ÚZV. Jednalo se o první akci 
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tohoto typu. Cílem konference bylo umožnit studentům zdokonalit své prezentační dovednosti 

a předat ostatním studentům zkušenosti, které načerpali při tvorbě edukačních materiálů v rámci 

výuky. V průběhu konference studentům poskytli cennou zpětnou vazbu nejen pedagogové 

v publiku, ale i odborníci z praxe, kteří přijali pozvání. Akce byla úspěšná a očekává se její 

uskutečnění rovněž v příštím roce. 

Doc. Trušník požádal děkana o vyhlášení děkanského volna na středu 11. 1. 2023 od 13:00 hod. 

z důvodu představování kandidátů na jmenování děkanem. 

Dr. Kočvarová zmínila, že FHS se na zasedání AS FHS prezentovala jednotně a z vyjádření 

jednotlivých diskutujících cítila pospolitost. 

Dr. Kroutilová vysvětlila zástupcům studentů v AS FHS, že správnímu řízení se musí věnovat 

značná pozornost, nicméně se nejedná o neobvyklý proces. Je běžné, že akreditace se doplňují, 

v zápisech NAÚ je několik akreditací, které jsou ve správním řízení (viz informace 

od proděkanky dr. Drábkové v zápise ze zasedání AS FHS ze dne 16. 11. 2022). 

Předsedkyně poděkovala všem členům AS FHS a vedení FHS za konstruktivní, přínosnou 

a obětavou práci v tomto roce, popřála krásné Vánoce a úspěchy v roce nadcházejícím. 

K přání se připojil děkan FHS a paní proděkanka pro studium. 

  

 

Termín příštího zasedání AS FHS  

K hlasování přítomno 10 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 197/6 

AS FHS schválil termín příštího řádného zasedání AS FHS na 18. 1. 2023 ve 13:00 hod. 

a předběžný program: 

1. Kontrola zápisu č. 15/2022 (197). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Volba kandidáta na jmenování děkanem FHS. 

5. Vyhlášení nové volby kandidáta na jmenování děkanem FHS (v případě, že volba 

nebude úspěšná). 

6. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

7. Informace o stavu správního řízení NAÚ k omezení akreditace SP. 

8. Předložení dokumentu Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti Fakulty humanitních studií Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2023. 

9. Projednání dokumentu Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2022. 

10. Zprávy z AS UTB. 

11. Různé. 

 

Hlasování 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FHS č. 197/6 

AS FHS schválil termín příštího řádného zasedání AS FHS na 18. 1. 2023 ve 13:00 hod. 

a předběžný program: 

1. Kontrola zápisu č. 15/2022 (197). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Volba kandidáta na jmenování děkanem FHS. 

5. Vyhlášení nové volby kandidáta na jmenování děkanem FHS (v případě, že volba 

nebude úspěšná). 

6. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

7. Informace o stavu správního řízení NAÚ k omezení akreditace SP. 

8. Předložení dokumentu Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti Fakulty humanitních studií Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2023. 

9. Projednání dokumentu Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2022. 

10. Zprávy z AS UTB. 

11. Různé. 

 

Příští řádné zasedání AS FHS proběhne ve středu dne 18. 1. 2023 ve 13:00 hod., 

v místnosti U18/606. 

 

 

Konec zasedání: 16:30 hod. 

 

Ve Zlíně dne 7. 12. 2022   

 

Zapsala: Ing. Olga Hulejová              

 

                                      PhDr. Helena Skarupská, Ph.D. 

předsedkyně AS FHS UTB ve Zlíně 


